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maart 2019 

 

Algemene Ledenvergadering 
 
U wordt van harte uitgenodigd de 48e algemene ledenvergadering van Groot Geerdinkhof, 
vereniging van huiseigenaren, bij te wonen op:  
 

Woensdag 17 april 2019 
Aanvang 20:00 uur 

Locatie: basisschool Bijlmer Drie (voorheen Samenspel) 
 

(de zaal is open vanaf 19.30 uur) 
 
Agenda: 
 
1. Opening 
 
2. Benoeming notulencommissie 
 
3. Goedkeuring notulen van 21 maart 2018 

Bijlage 1:  Concept-notulen van de 47e algemene ledenvergadering d.d. 21 maart zoals 
goedgekeurd door de notulencommissie  
 

4. Financieel jaarverslag 2018, begroting 2019 en verslag kascommissie 
De penningmeester geeft een korte toelichting op de financiële stukken.  
Bijlage 2: Toelichting en Financiële stukken 

 
5. Benoeming kascommissie 2020 

 
6. Bestuurlijk jaarverslag 

De voorzitter geeft een korte toelichting op het bestuurlijk jaarverslag 
Bijlage 3: Bestuurlijk jaarverslag 2018 
 

7. Ontwikkelingen t.a.v. Stadsdorp Geerdinkhof 
Anna Kok geeft een korte toelichting 

 
8. Jaarverslag van commissie Leefbaar en Duurzaam 

Eén van de leden van de commissie geeft een korte toelichting  
 
9. Bestuursverkiezingen 

Bijlage 4: Rooster van aftreden en nieuwe bestuursleden 
Dit jaar treedt niemand van het huidige bestuur af. 
Eén lid (André Koster) stelt zich verkiesbaar; hij heeft afgelopen jaar al meegedraaid als 
aspirant bestuurslid. Bijlage 5: Info over André Koster 
 
Het bestuur bestaat momenteel uit 6 personen en 1 aspirant-lid; hiermee lukt het, maar 
nieuwe bestuursleden zijn altijd van harte welkom. Meld u a.u.b. aan via 
secretaris@geerdinkhof.nl tot uiterlijk een week voor de algemene 
ledenvergadering. 
 
Schriftelijke stemming over verkiezing nieuw lid (twee leden vragen de stemmen te tellen)  
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10. Pauze 
Tijdens de pauze worden de stemmen geteld. 
 

11. Eeuwigdurende erfpacht 
De voorzitter doet verslag van de stand van zaken. Bekendmaking aantal bewoners dat 
overstap naar eeuwigdurende erfpacht heeft gemaakt. 

 
12. AED voor Geerdinkhof 

Hoe staan de leden tegen aanschaf?  
Toelichting in vergadering over wijze van evt. aanschaf, aansluiten bij HartslagNu, 
coördinator vinden. 
 

13. Gebiedsplan Bijlmer Oost 
In het gebiedsplan staat wat de gemeente samen met bewoners, ondernemers, 
instellingen en andere betrokkenen dit jaar per prioriteit gaat doen. Het is geen 
uitputtende lijst van alle projecten in Zuidoost - er gebeurt nog veel meer, ook op het 
gebied van participatie - maar de plannen bieden een overzicht van onderwerpen die dit 
jaar extra aandacht krijgen. Via deze link kunt u het gebiedsplan downloaden:  
https://www.amsterdam.nl/bestuur-organisatie/volg-
beleid/gebiedsgericht/gebiedsplannen-2019/gebiedsplannen-0/bijlmer-oost/?reload=true 
 
In deze ALV vragen wij uw aandacht voor Prioriteit 6 (zie bijlage 6) 

 

14. Ontwikkelingen Bijlmerweide 
Toelichting door Ruud Wolterman (Stichting Natuurontwikkeling Bijlmerweide, coördinator 
maandelijkse vrijwilligers) en Reynout van der Poel (Adviesgroep Bijlmerweide) 

 
15. Contact met het bestuur van stadsdeel Zuidoost 

De voorzitter geeft een toelichting 
 

16. Activiteiten in de wijk 
Elk jaar worden activiteiten georganiseerd, maar voor die organisatie zijn meerdere 
mensen nodig. Bent u hiertoe bereid? Meld u aan!  
We denken hierbij aan borrels, burendag, evt. garagesale, maar wellicht heeft u ideeën, 
m.a.w. welke activiteiten ziet u graag plaatsvinden? 
 

17. Beantwoording schriftelijk ingediende vragen van leden  
Mocht u iets naar voren willen brengen waarvan u denkt dat voor de beantwoording iets 
moet worden uitgezocht door het bestuur, dan verzoeken wij u vriendelijk ons dit van te 
voren te melden door middel van een briefje of e-mail aan de secretaris 
(secretaris@geerdinkhof.nl). 

 
Ter kennisname 
Het bestuur maakt van de gelegenheid gebruik u te informeren over het volgende:  
 
18. GG-alert/-bericht en e-mailadressen  

Het bestuur brengt de GG-alert dan wel GG-bericht onder uw aandacht. Dit is de snelle 
manier om u te informeren over onze leefomgeving, voordat het infobulletin uitkomt.  
Het aantal leden is gegroeid, maar er zij nog altijd bewoners die geen GG-alert/-berichten 
ontvangen. Dus geef uw e-mailadres door aan secretaris@geerdinkhof.nl en u wordt 
aan de verzendlijst toegevoegd! 
 
 
 



ALV Groot Geerdinkhof, vereniging van huiseigenaren 2019 

Pagina 3 van 20 
 

Jaar Adressen Leden Geen lid E-mail leden 

Missende e-

mailadressen 

E-mail GG-

alert 

2018 522 

426 

(81,6%) 97 264 162 279 

2019 522 

428 

(82%) 95 288 140 296 

 
 

 
19. De website Geerdinkhof 

Helaas heeft de website van Geerdinkhof afgelopen jaar nog niet goed gefunctioneerd. 
Echter de nieuwe website is nu klaar en er zijn mensen die de website willen beheren. 
 

20. Rondvraag 
 
21. Sluiting 
 

Indien u verhinderd mocht zijn en u wilt toch gebruik maken van uw stemrecht, dan kunt 
u dit doen door bijgevoegd machtigingsformulier ingevuld en ondertekend af te geven bij 
één van de leden, die wel de Ledenvergadering bezoekt.  
 

 
Koffie, thee en overige consumpties zijn gratis. 
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Bijlage 1 - Notulen 47e Algemene Ledenvergadering  
 

 
Notulen 47ste Algemene Ledenvergadering Groot Geerdinkhof, vereniging van 
huiseigenaren 

 
Datum:  Woensdag 21 maart 2018 
Locatie:  Basisschool Samenspel 
Aanwezig:  38 personen en 5 bestuursleden  
Afwezig: 1 lid heeft schriftelijk afgezegd; 1 bestuurslid is afwezig 
 

 
1. Opening 
Antoine Heideveld, voorzitter van de ALV, heet de aanwezigen welkom. 
Als speciale gast is vanavond aanwezig de wijkagent van Geerdinkhof: Daphne van 
Veldhuisen. Op verzoek van het bestuur komt zij iets vertellen over haar werkzaamheden in 
Geerdinkhof. 
Daphne van Veldhuisen werkt sinds 1994 bij de politie en is sinds 3 jaar verbonden aan 
Geerdinkhof. Zij stuurt een basisteam politie aan, maar is zelf ook regelmatig in de wijk. Zij 
zegt blij te zijn met de activiteiten die bewoners in de wijk zelf ondernemen op het gebied van 
veiligheid en waakzaamheid, zoals de GG-alert en de WhatsApp-communicatie. Zij is en kan 
geen deelnemer zijn van de WhatsApp-alert. Haar advies is bij het zien van verdachte 
personen of situaties 0900 8844 te bellen en bij gevaarlijke (levensbedreigende) situaties: 
112. Als er bij haar (pogingen tot) inbraken worden gemeld, geeft zij deze altijd door aan de 
secretaris, Marja van Santen, zodat zij een GG-alert kan versturen. 
Daphne van Veldhuisen onderhoudt onder meer contacten met gemeente Amsterdam en de 
scholen in Geerdinkhof. De aanwezige leden krijgen de gelegenheid vragen te stellen. 

• Een hondenbezitter vraagt waarom zo weinig actie wordt ondernomen tegen de 
bezitter van een loslopende hond, die overlast veroorzaakt. Antwoord: er is wel actie 
ondernomen, maar deze bezitter is erg hardleers. 

• André Koster vraagt naar de handhaving m.b.t. het parkeren bij de containers bij de 
school. Er wordt wel gehandhaafd, maar niet dagelijks en er moet een overtreding 
worden geconstateerd, voordat een bekeuring kan worden uitgeschreven. 

• André Koster vraagt of hij opnames mag maken in de openbare ruimte. Dat is 
officieel niet toegestaan. 

• Bij Jenny van Egdom wordt regelmatig een auto voor de garage geparkeerd, 
waardoor zij niet weg kan. Advies: het kenteken noteren en naar Daphne mailen. 
Liefst met foto, maar nuanceert Daphne van Veldhuisen: neem alleen een foto als je 
inschat dat dit geen agressie zal opwekken bij de ander. 

• Ierse klusjesmannen zijn weer gezien. Bij het zien van deze mannen en hun auto’s: 
bellen met 0900 8844; politie komt en houdt ze staande. 

• Een bewoner zegt dat er weer tekenen zijn dat Oost-Europeanen (seizoenswerkers) 
opnieuw hun tenten gaan opslaan bij Ganzenpoort/No Limit. Daphne van Veldhuisen 
laat er naar kijken. 

• Berend Fraenkel vertelt dat hij 112 heeft gebeld i.v.m. een heterdaad; zij zegden toe 
dat de politie zou komen, maar de politie kwam niet! Daphne van Veldhuisen gaat 
navragen hoe dit zo heeft kunnen lopen. 

• Gérard van Zwam vertelt dat er regelmatig gevaarlijke situaties ontstaan op de 
Geerdinkhofweg doordat er bussen staan die kinderen in- en uitladen voor de 
schooltuinen. Volgens de chauffeurs staan zij daar in opdracht van de gemeente. 
Daphne  van Veldhuisen onderzoekt bij de gemeente wie verantwoordelijk is voor dit 
vervoer. Antoine Heideveld geeft aan dat hij waarschijnlijk wel weet wie het is en hij 
zal met diegene contact zoeken. 

• Het e-mailadres van Daphne van Veldhuisen zal worden opgenomen in het 
Infobulletin in het katern met belangrijke telefoonnummers en e-mailadressen. 
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Haar e-mail is: daphne.van.veldhuisen@politie.nl 
De voorzitter bedankt Daphne van Veldhuisen voor haar komst en bijdrage aan de veiligheid 
in de wijk! 
 
2. Benoeming notulencommissie 
De volgende twee leden worden benoemd als notulencommissie: 

• Angela Prosec 

• Wouter van Rennes 
 
3. Goedkeuring notulen van de 46ste algemene ledenvergadering (ALV) 
De notulen van de 46ste ALV worden zonder wijzigingen vastgesteld.  
Met dank aan de notulist en de notulencommissie. 
Frans de Beer meent dat de concept-notulen niet zijn gepubliceerd in het Infobulletin, zoals 
vorig jaar was afgesproken. Dat is echter wel gebeurd en wel in het juni-nummer van 2017. 
Ook de komende concept-notulen worden weer opgenomen in Infobulletin. 
 
4. Financieel jaarverslag, begroting 2015 en verslag kascommissie 
Marian Schmid, penningmeester, geeft een korte toelichting. 
Helaas zitten in het financieel verslag wat onjuistheden; er zijn getallen van vorig jaar blijven 
staan, maar de vetgedrukte getallen (de totalen), kloppen wel. 
Het subsidiebedrag in 2017 was minder dan in 2016. De contributie blijft ook dit jaar € 15,- 
Dit kan zolang er nog subsidie binnenkomt en bij sociale activiteiten een eigen bijdrage wordt 
gevraagd. De aanwezigen hebben geen vragen voor de penningmeester. 
De kascontrole is gedaan door: Richard Husslage en Jenny van Egdom. 
Jenny van Egdom leest de verklaring van goedkeuring voor en Marian Schmid wordt als 
penningmeester decharge verleend en bedankt voor haar inzet.  
 
5. Benoeming kascontrolecommissie 2018 
Hiervoor geven zich op: 
Richard Husslage blijft nog een jaar lid en Ank Vernooij wordt het tweede lid. 
 
6. Bestuurlijk jaarverslag 
De voorzitter geeft een korte toelichting op het bestuurlijke jaarverslag, dat als bijlage 3 is 
bijgevoegd.  
Er zijn geen vragen over het bestuurlijk jaarverslag. 
 
7. Ontwikkelingen t.a.v. Stadsdorp Geerdinkhof 
Anna Kok geeft als medeoprichter van het stadsdorp een toelichting. Met een stadsdorp 
wordt in feite modern nabuurschap nagestreefd. 
Samen met de medeoprichters Marieke Vernooij en Fia Driessen is vorig jaar een enquête 
gehouden. Met hulp van onder meer Reynout van der Poel is de enquête opgezet en dankzij 
de bezorgers van Geerdinkhof verspreid door de wijk. Er kwamen 125 reacties binnen, 
waarvan veel positieve reacties. 
Het stadsdorp heeft zich aangesloten bij reeds bestaande stadsdorpen om ervaringen te 
kunnen uitwisselen. 
De drie pijlers van het stadsdorp zijn: 

• Sociale activiteiten 

• Vraag en aanbod 

• Informatievoorziening 
Voor het stadsdorp is de domeinnaam ‘stadsdorpgeerdinkhof.nl’ aangekocht door de 
vereniging. De website is in de lucht en er zijn twee webmasters: Ger Ruiter en Cees Zomers 
Er zijn momenteel ca. 10 kartrekkers voor sociale activiteiten als filmbezoek, wandelen, eten 
en koffie-ochtenden. 
Met enige regelmaat verschijnt een nieuwsbrief; er zijn er tot dusver 4 verschenen. 
De schakel tussen stadsdorp en bestuur is Gérard van Zwam; hij woont beide vergaderingen 
bij. 
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Voor 2018 wordt ‘Vraag en aanbod’ het speerpunt. Inmiddels is wel geconstateerd dat een 
eigen collectieve ruimte in Geerdinkhof wordt gemist. Anna Kok vraagt of er wellicht nog een 
tekening is waar ooit een plek op stond voor een ontmoetingsruimte. Bewoners die al lang 
wonen in Geerdinkhof merken op dat er nooit echt een ruimte is gereserveerd of ingetekend. 
Vanuit het stadsdorp wil men onderzoeken of met toestemming wellicht iets (eigenhandig) 
kan worden neergezet, met geld vanuit een fonds. 
Vanuit de aanwezigen wordt geopperd de manege te benaderen, maar die afstand is te 
groot. Ruimte moet met een rollator goed te bereiken zijn. In Garstkamp heeft men 
gevraagd, maar die stonden er niet voor open. 
Antoine Heideveld oppert dat het misschien zou kunnen in de scholen, zeker omdat daar 
enige verhuizingen en evt. verbouwplannen gaan spelen. Hij wil wel als tussenpersoon 
optreden. De voorzitter bedankt Anna Kok voor haar toelichting. 
 
8. Jaarverslag van de commissie Leefbaar en Duurzaam 
Wouter van Rennes, lid van deze commissie, geeft een toelichting. 
De commissie bestaat uit 4 leden, te weten: Gérard van Zwam (hij heeft afgelopen jaar 
Marian Schmid vervangen en is de linking-pin met het bestuur), Wouter van Rennes, Willem 
van Dam en Piet Hein van der Weijden. 
Afvalbakken 
Er is een proef gestart met fel groen gekleurde afvalbakken met deksel. Deze kleur valt 
mensen goed op. In de Bijlmerweide zijn de gekleurde bakken nog niet geplaatst. 
Festivals 
Ook dit jaar zullen weer festivals plaatsvinden bij de Gaasperplas en in het Mandelapark; 
echter niet meer in het Diemerbos. De gemeente Diemen en Staatsbosbeheer zijn hiermee 
gestopt omdat de bodem in het bos er niet tegen kan en de opbrengst niet opwoog tegen de 
kosten. 
(Pogingen tot) Inbraken 
In 2017 zijn 3 inbraken en 7 pogingen tot inbraak geweest. Er is niet echt een piek in de 
zomer zichtbaar, maar wel in december. Het aantal is t.o.v. 2016 teruggelopen. 
In 2018 hebben reeds 2 pogingen en 1 inbraak plaatsgevonden. Deze vonden plaats bij 
huizen met schuifpuien die aan de buitenkant schuiven. 
Herinrichting Openbare Ruimte 
Geerdinkhof is momenteel een 30 km-wijk. Herinrichting kan gevolgen hebben voor het 
aantal parkeerplekken in de wijk. Volgens de gebiedsmakelaar wordt het jaar 2018 gebruikt 
om de herinrichting aan te vragen. Er wordt opgemerkt dat beter eerst een plan kan worden 
gemaakt en vervolgens een budget kan worden aangevraagd. Wouter antwoordt dat het de 
gemeente is die bepaalt waar ze aan het werk gaan. De commissie zal in de contacten 
proberen een vinger aan de pols te houden, zeker wat betreft het parkeren. 
Karin Moor vraagt of er iets bekend is over betaald parkeren. Dat speelt niet, want de afstand 
van een deel van de huizen in Geerdinkhof tot de bushalte/metrostation is te groot, volgens 
één van de aanwezige bewoners. 
Contact over gebreken in de wijk 
Dit kan via telefoonnummer 140 20 of via een MORA-melding (digitaal), maar er is nu ook 
een App die goed werkt: de  ‘verbeterdebuurt-app’. Wouter biedt aan op zijn tablet te tonen 
hoe die werkt. 
Parkeeroverlast door bussen 
Onderwerp is reeds aan de orde geweest. 
Actie: Adopteer een Rayon 
Vorig jaar is een aantal bewoners gevraagd zwerfvuil op te ruimen in hun eigen omgeving. 
Dit wordt nog steeds gedaan. Een evaluatie van de actie volgt nog. 
 
Zelfbeheer groenstrook 
Meerdere bewoners hebben langere tijd, op vrijwillige basis, ervoor gezorgd dat de 
groenstrook bij de ingang van de wijk maandelijks werd onderhouden. Dit was om te 
voorkomen dat alle struiken en bomen werden gerooid en een grasveld zou worden 
aangelegd. 
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Echter omdat de gemeente nu de Pantarploeg weer heeft ingehuurd om dit onderhoud te 
doen, stoppen de vrijwilligers van Geerdinkhof.  
De voorzitter bedankt alle vrijwilligers en vraagt applaus voor Marisya Admiraal en Ilona 
Weiss die al die tijd deze kar hebben getrokken. 
Overleg met de Gemeente 
Piet Hein van der Weiden en Wouter van Rennes hebben dit overleg gevoerd over o.a. de 
herplantingen en de bestrating van de wijk. De commissie leefbaar probeert op deze wijze 
hierop invloed uit te oefenen en tot afspraken te komen. Er is tweemaal overleg geweest en 
tweemaal heeft een schouw in de wijk plaatsgevonden. Voorafgaand aan de schouw is door 
de leden van de commissie geïnventariseerd waar aanpak van het groen nodig is. 
Vliegende Schotels 
Het kunstwerk heeft na eindeloos overleg een mooie plek gekregen tussen Kantershof en 
Geerdinkhof aan de ’s Gravendijkdreef. 
Voornemens voor 2018 

• Regulier onderhoud in de wijk 

• Feitelijke achterstanden in kaart brengen/wegwerken 

• Geen auto’s over fietspaden in de Bijlmerweide 

• Informatie verzamelen en artikelen publiceren over duurzaamheid. In het komende 
Infobulletin komt een interview met bewoners die een warmtepomp in hun huis 
hebben. 

Papiercontainer 
De ondergrondse papierbak was vaak vol en dan werd het papier ernaast gezet. 
Aanwezigen merken op dat de huidige bak erg lelijk en groot is. Bellen als de bak vol is, 
werkt veelal wel en er is ook nog een bak aan de andere kant van de Garstkamp. 
Geluidoverlast vliegverkeer 
Wouter van Rennes geeft het woord aan Henk Kroese; hij is secretaris van de Werkgroep 
Vliegverkeer Bijlmermeer (WVB). 
De werkgroep bestond in november 2017 25 jaar (opgericht na de Bijlmerramp). Daar is bij 
stil gestaan met een bijeenkomst met genodigden in de OBA aan de Bijlmerdreef. 
Volgens de jaarrapportage van BAS (Bewoners Aanspreekpunt Schiphol) is de overlast van 
de Buitenveldertbaan toegenomen; dit kwam ook omdat de Kaagbaan voor onderhoud 
behoorlijk lang was gesloten. 
De overlast bestaat uit geluid, kans op ongelukken en uitstoot van ultrafijnstof. Het RIVM 
start in 2018 een onderzoek naar de fijnstof, dat tot 2021 zal duren. Er verschijnen zowel 
deelrapportages als een eindrapportage. 
Vanuit Geerdinkhof zijn ook Gérard van Zwam en Fulco van de Veen lid geworden van de 
WVB. De werkgroep houdt een vinger aan de pols t.a.v. ontwikkelingen van Schiphol en 
huldigt het standpunt: Schiphol moet niet groeien! 
Henk Kroese vraagt of bewoners wel eens bellen met BAS i.v.m. klachten. Dit gebeurt wel, 
maar niet al te veel; in de rapportage staan weinig meldingen vanuit postcodegebied 1103. 
Volgens een bewoner worden bij meerdere meldingen uit een postcodegebied deze 
meldingen aangemerkt als één melding. Er is ook wantrouwen richting BAS; het is immers 
onderdeel van Schiphol. 
Els Franken geeft het advies niet te veel planten en struiken weg te halen, want die 
absorberen veel fijnstof, waardoor de mens wat minder binnenkrijgt. 
De voorzitter bedankt Wouter van Rennes en Henk Kroese voor hun bijdragen. 
 
9. Bestuursverkiezingen 
Er heeft zich niemand aangemeld als kandidaat-bestuurslid. Voorafgaand aan de 
vergadering heeft echter André Koster aangegeven wel belangstelling te hebben voor een 
bestuursfunctie. Hij kan tot de volgende ALV als kandidaat-bestuurslid meedraaien. 
Van het zittende bestuur stellen zich opnieuw verkiesbaar: Yolanda Grift en Dick Norg. De 
secretaris heeft verzuimd stembriefjes te maken, dus wordt gevraagd of bij handopsteking 
kan worden gesteld, net als vorig jaar. 
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Lammie Peters zegt dat in het huishoudelijk reglement staat dat alleen d.m.v. een 
schriftelijke stemming mag worden gestemd. Uiteindelijk wordt gestemd via handopsteking 
en worden beiden gekozen voor een nieuwe periode. 
 
10. Pauze 
Op voorstel van de voorzitter wordt een korte pauze gehouden. 
 
11. Eeuwigdurende Erfpacht 
Antoine Heideveld vertelt wat het afgelopen jaar heeft plaatsgevonden en benadrukt dat in 
de periode van nu tot 1 januari 2020 kan worden afgekocht of een lagere canon kan worden 
genomen onder gunstige voorwaarden. 
Lammie Peters merkt op dat in een artikel in De Telegraaf nogmaals werd bevestigd en in 
een berekening aangetoond dat het heel onverstandig is niet over te stappen naar 
eeuwigdurende erfpacht, want na 2020 zullen de prijzen voor erfpacht weer flink stijgen. 
 
12. Festivals in Diemerbos en bij Gaasperplas 
Diemerbos is al aan de orde geweest; daar komen geen festivals meer. Bij Gaasperplas 
zullen wel weer festivals plaatsvinden. De gemeente Amsterdam heeft een 
evenementennota aangenomen, waarin is geregeld hoeveel geluidsoverlast buurten mogen 
ondervinden van festivals. 
 
13. Bestemmingsplan 5G’s 
Dit bestemmingsplan gaat over Groenhoven, Gouden Leeuw, Garstkamp, Geerdinkhof en 
Nieuw Grunder. Het is al een lang lopende kwestie die met name gaat over de bouw van de 
20 meter hoge toren (80 appartementen) op de punt tussen Garstkamp en Groenhoven en 
de te verwachten parkeerdruk die daardoor kan ontstaan in Geerdinkhof. 
Op 15 februari jl. diende het beroep van Geerdinkhof tegen de gemeente Amsterdam. 
Helaas werd het beroep ongegrond verklaard en mogen we aannemen dat de toren er ooit 
zal komen; concrete plannen voor de bouw van de toren zijn er op dit moment nog niet. 
De parkeerdruk zal wellicht toenemen ondanks dat de gemeente op de ventweg 80 
parkeerplaatsen wil realiseren. Nu parkeren al veel bewoners vanuit Groenhoven in 
Geerdinkhof, want op de ventweg mag dit nu nog niet. Maar als dat straks is toegestaan en 
de parkeergarages zijn over enige jaren gesloopt, zullen meer bewoners hiervan gebruik 
maken en ook uitwijken naar Geerdinkhof. Een positief element is wel dat de gemeente 
voordat ze tot bouw overgaat, eerst duidelijke parkeernormen moet afspreken.  
 
14.Activiteiten in de wijk 
De GarageSale gaat dit jaar niet door, want op de vraag via een GG-bericht kwamen 5 
reacties van bewoners, die allen aangaven een jaar te willen overslaan of een andere 
invulling aan de Sale geven een goed idee te vinden. 
De barbecue of iets dergelijks gaat zeker door dit jaar. Als organisatoren melden zich: André 
Koster, Wouter van Rennes, Willem van Dam, Antoine Heideveld en Dick Norg. 
 
15. Beantwoording schriftelijke vragen van leden 
Er zijn geen vragen ingediend. 
Er komt nog wel een vraag van Els Franken over het lawaai dat de bladblazers maken, die 
worden gebruikt door Pantar. Advies: MORA-melding indienen. 
 
16. GG-alert/-bericht en e-mailadressen 
Geerdinkhof kent 523 adressen, hiervan zijn 426 ‘adressen’ lid van GG. 
Van 264 adressen is een e-mail bekend, dus er ontbreken nog 162 e-mailadressen. 
Voor de GG-alert/-berichten zijn 279 e-mailadressen bekend, maar hierbij zijn soms 2 e-
mailadressen op één huisnummer aangemeld. 
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17. De website Geerdinkhof 
Helaas is het niet gelukt de website op orde te krijgen; er wordt aan gewerkt. Het bestuur is 
er zich van bewust dat een en ander veel te lang duurt. 
 
18. Rondvraag 
Wouter van Rennes vraagt of het nu wellicht tijd is de naam ‘Groot Geerdinkhof’ om te zetten 
in Geerdinkhof, nu de vereniging ‘Geerdinkhof ‘ niet meer bestaat. Het bestuur zegt toe dit in 
de bestuursvergadering te bespreken. 
Henk Kroese vraagt of er al een reactie van de gemeente Diemen is op de ingestuurde 
zienswijze m.b.t. het benzinestation aan de provinciale weg. Antwoord: Nee, nog niet. 
Lammie Peters zou graag zien dat bij oprit/afslag van de Bijlmerdreef/Gooiseweg een 
vangnet voor blikken wordt geplaatst. Het is daar een verzamelplaats van afval! 
Jaar van der Aa merkt op dat het maken van de beschoeiing langs de waterkant in goed 
overleg is gegaan. Het resultaat is prima. 
Reynout van der Poel vertelt dat is afgesproken dat de flora in de Bijlmerweide wordt verrijkt. 
Er wordt bloemrijk grasmengsel gezaaid op een van de veldjes in de Bijlmerweide waardoor 
deze fleuriger zal worden. De gemeente maakt hiervoor geld vrij; 10% moet vanuit 
Geerdinkhof zelf op tafel worden gelegd (€ 500,-). Vrijdag 23 maart is over het onderwerp 
overleg in het Stadsdeelkantoor. 
 
19. Sluiting 
Antoine Heideveld bedankt de aanwezigen voor hun inbreng, sluit de vergadering en nodigt 
de aanwezigen uit voor een drankje en een hapje. 
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Bijlage 2 - Financiële stukken 
 
 
 
Jaarrekening Groot Geerdinkhof 2018 - Toelichting door de penningmeester 

 
Het ledenaantal is min of meer gelijk gebleven, een aantal bewoners is verhuisd, waar 
weer nieuwe bewoners voor in de plaats gekomen zijn: van harte welkom in deze 
vereniging!  Onze leden hebben als blijk van waardering voor de vereniging € 340 extra 
contributie betaald. Dank voor deze steun! Daarentegen hebben 9 leden de contributie 
voor 2018 ondanks diverse herinneringen en betaalverzoeken nog niet betaald. Hopelijk 
gebeurt dit alsnog, anders zullen zij helaas geroyeerd moeten worden. 
De subsidie van de Gemeente Amsterdam bedroeg in 2018 € 2000. Dit jaar zal geen 
structurele subsidie meer verstrekt worden. Er zijn wel mogelijkheden om een bijdrage 
te vragen voor specifieke projecten: ideeën hiervoor zijn altijd welkom. Een mooi 
voorbeeld van zo’n initiatief zijn de lantaarnbakken die deze zomer hopelijk de toegang 
tot Geerdinkhof zullen opfleuren. 
Gelukkig is de algemene reserve bijna gelijk gebleven. Op deze manier kunnen we het 
nog even volhouden. Het negatieve resultaat bedraagt € 105,-. 
Het bestuur stelt voor de contributie voor 2019 te handhaven op € 15,-. Dit maakt het 
lidmaatschap voor zo veel mogelijk bewoners betaalbaar. We moeten wel overwegen 
de contributie voor 2020 te verhogen bijv. naar € 17.50 Het voorstel is om hier op 17 
april een besluit over te nemen. 
 
Buiten de Algemene Ledenvergadering waren geen extra bijeenkomsten nodig zoals 
vorig jaar met betrekking tot de erfpacht. 
 
Het initiatief Stadsdorp Geerdinkhof is gesteund met een vergoeding van de kosten van 
de folder die bij de burendag aan geïnteresseerden is uitgedeeld. 
 
De diverse activiteiten van de burendag zijn gefinancierd uit een bijdrage van het 
Oranjefonds, de reservering uit 2017 en de bijdrage van 2018 vanuit de verenigingskas.  
We hebben in 2018 zoals gebruikelijk een nieuwjaarsborrel georganiseerd en een borrel 
met hapjes na de garagesale. 
 
Eventuele vragen/opmerkingen over de jaarstukken 2018 kunt u stellen op de ALV van 
17 april a.s. 
 

 
Begroting Groot Geerdinkhof 2019 - Toelichting door de penningmeester 
 
Het bestuur wil ook in 2019 de inkomsten in de vorm van contributies en van 
advertenties in het infobulletin te handhaven en waar mogelijk vergroten.  
 
Het streven blijft de onkosten zoveel mogelijk te beperken, zodat het lidmaatschap voor 
iedereen betaalbaar blijft en zodat we zoveel mogelijk initiatieven in de wijk kunnen 
blijven ondersteunen! 
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JAARREKENING GROOT GEERDINKHOF 2018 

 

BALANS per 31-12 2018  2017       

ACTIVA         

          

Inventaris (geluidsmeter) 1.197  1.795      

Liquide middelen 11.671  11.093      

Totaal 12.868  12.888      

          

PASSIVA         

          

Algemene reserve 12.888  16.392      

Vooruitbetaalde contributies 85  0      

Negatief/ positief saldo -105  -3.504      

Totaal 12.868  12.888      

            
 

Rekening van BATEN EN LASTEN 
alsmede de BEGROTING over 

Werkelijk 
2018  

Werkelijk   
       2017   

Begroting 
2019 

Begroting 
2018 

BATEN         

          

Contributies  6.575  6.640  6.500  6.500 

Vooruitbetaalde contributies  85  0   
 

 

Subsidie 3.660  2.500  0  2.500 

Intrest 10  20  10  20 

Boekjes/stickers/eigen bijdragen  
 144  0  0 

Advertenties 822  1.081  1.000  1.000 

Totaal 11.152  10.385  7.510  10.020 

          

LASTEN         

         

Informatiebulletins/Nieuwsbrieven 3.102  3.381  3.500  3.500 

40 jaar Geerdinkhof 0  3.853  0  0 

Kosten webside 219  219  600  600 

Ledenvergaderingen 526  830  600  600 

Vergaderkosten bestuur en commissies 160  461  300  300 

Algemene verenigingskosten 3.072  1.329  1.520  1.520 

Donaties en giften 683  616  500  500 

Burenborrels incl. garagesale 2.111  2.254  1.500  1.500 

Profesionele bijstand 0  946  1.500  1.500 

Negatief/positief saldo -105  -3.504  0  0 

Totaal 9.768  10.385  10.020  10.020 
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Toelichting op de BALANS per 31-12 2018  2017   2018  2017 

ACTIVA         

        

Inventaris     1.197  1.795 

Dit betreft de geluidsmeter voor Geerdinkhof        

Saldo per 1 januari 1.795  2.393     

Afschrijving over 5 jaar (2018/2017) -598  -598     

          

Saldo per 31 december 1.197  1.795     

        
 
 
Liquide middelen  

 

  11.671 

 
     

11.093 
Dit betreft in rekening-courant aangehouden 
saldi  

 
   

 
 

ING, rekening-courant 770  62     

ING, zakelijke spaarrekening 10.901  11.031     

        

Saldo per 31 december 11.671  11.093     

Totaal     12.868  12.888 

          

PASSIVA         

          

Algemene reserve     12.888  16.392 

 Saldo per 1 januari 
                

16.392 
                 

13.624   
 

 

       Negatief saldo 2017 -3.504  2.768     

  
       Saldo per 31 december    12.888           

 
   16.392             

 
 

 
Vooruitbetaalde contributies 2018  

 
  85 

 
0 

  
Negatief/ Positief saldo  

 
  -105 

 
-3.504 

           

Totaal     12.868  12.888 
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Toelichting op de  
Rekening van BATEN EN LASTEN over 2018 

 
2017   2018 

 
2017 

BATEN         

Contributies     6.575   6.640 

        

Aantal leden per 01 januari 426  399     

        

Aantal leden per 31 december 426  426     

        

Betaalde contributie 2018,  er is €340 extra betaald.        

4 leden hebben de contributie 2019 vooruit betaald.         

9 leden hebben niet betaald.        

        

        

Subsidie Gemeente Amsterdam     2.000  2.500 

Subsidie Gemeente voor lantaarnpaal bloembakken     1.660   

        

Bijdragen, Whatsapp stickers, jubileumboekjes     0  144 

        

Interest     10  20 

        

Opbrengst plaatsing advertenties in het Info Bulletin      822  1.081  

        

Totaal     11.067  10.385 
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Toelichting op de  
Rekening van BATEN EN LASTEN over 2018 

 
2017   2018 

         
2017   

 LASTEN           

Informatiebulletins/nieuwsbrieven     3.102  3.381 

Boekje 40 jaar Geerdinkhof       3.853 
In het boekjaar werden 4 informatiebulletins + nieuwsbrieven + 
flyers betaald.  

 
   

 
 

        

Kosten website Geerdinkhof     219  219 

        

Ledenvergaderingen        

Vergoeding ruimte/consumpties     526  830 

        

Vergaderkosten        

Bestuur, redactie en commissies     160  461 

        

Algemene verenigingskosten:     4.587  1.329 

Verzekering (bestuurlijke aansprakelijkheid)  350  343     

Automatiseringskosten 119  69     

Papier/cartridges bestuur-redactie 0  86     

relatiegeschenken 63       

Postzegels/kerstkaarten 27  11     

Afschrijving geluidsmeter 598  598     

Bankkosten 219  222     

Geluidsmeter 1651  0     

Lantaarnpaal bloembakken 1560       

Totaal 4.587  1.329     

        

Donaties en giften     683  616 

Stichting de Toevlucht 100  100     

Stichting Natuurontwikkeling Bijlmerwijde 200  200     

Stichting Bijlmerwijde (adoptie zwanen) 100  100     

Attentie buurtbewoner 2018 25  25     

Stadsdorp Geerdinkhof 87  161     

Milieukids 99       

Afscheid ambtenaar betrokken bij Bijlmerweide 10  30     

Attentie slachtoffers brand Geerdinkhof 62       

Totaal 683  616     

        

Burenfestiviteiten     1.895  2.254 

Bijdrage burenborrels en garagesale 343  1.705     

Burendag 1.277  489     

Bijdrage garagesale 275  60     

Totaal 1.895  2.254     

        

Professionele ondersteuning     0  946 

        

Negatief/positief saldo     -105  -3.504 

        

Totaal  
 

  11.067 
 

10.385 
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Bijlage 3 - Bestuurlijk jaarverslag  
 
 
Bestuurlijk jaarverslag 2017; Groot Geerdinkhof, vereniging van huiseigenaren.  
Door: Antoine Heideveld, voorzitter 
27 februari 2019 
 
Bestuursleden en functie 2018 
Antoine Heideveld, voorzitter 
Marja van Santen-van Dam, secretaris 
Marian Schmid, penningmeester 
Yolanda Grift, algemeen bestuurslid 
Dick Norg, algemeen bestuurslid 
Gérard van Zwam, algemeen bestuurslid en lid van de commissie Leefbaar en Duurzaam 
André Koster. Aspirant bestuurslid.  
 
Inleiding 
Het is alweer het vijfde jaar van een deel van het huidige bestuur. Gérard is in 2017 
enthousiast toegetreden tot dit bestuur. In 2018 is Andre Koster toegetreden als aspirant 
bestuurslid. Zo zijn we op volle sterkte. Erg fijn.  
 
Als bestuur richten we ons op twee hoofdlijnen: 

1. Leuke en concrete activiteiten en sociale cohesie 
2. Bestuurlijke zaken. 

 
Ook in dit jaar is er weer veel gebeurd. In dit korte bestuurlijk jaarverslag kijken we terug op 
dit jaar, opgedeeld in de twee hoofdlijnen.  
 
Onder de noemer leuke dingen, sociale cohesie en buurtactiviteiten 
Vooraf: bij dit deel willen we als bestuur zoveel mogelijk initiatieven mogelijk maken. Niet 
door zelf dingen op te zetten en te organiseren maar juist door ideeën en initiatieven van 
buurtbewoners te ondersteunen. Soms met wat steun in tijd. Soms met geld. Soms met 
contacten. Dus heb je een idee? Een initiatief? Laat het ons weten, dan kijken we hoe we dat 
mogelijk kunnen maken.  
 
GarageSale en borrel.  
Het was dit jaar de elfde GarageSale voor Geerdinkhof. De GarageSale en de aansluitende 
borrel waren wel een succes al viel het aantal bezoekers wat tegen. Vanuit 35 
garages/kraampjes werd verkocht en de sfeer was prima. Alle organisatoren: veel dank.  
 
Burendag en Buurtdiner 
Dit jaar deed Geerdinkhof weer mee aan de Nationale Burendag. Samen met Stadsdorp 
kwam een verrassende dag tot stand. Overdag had Stadsdorp allerlei activiteiten 
georganiseerd zoals klussen (laten) doen en een tuinenwandeling. Vanaf 17.00 uur waren 
bewoners welkom voor het burendagdiner, dat was georganiseerd door zevental 
enthousiaste leden van de vereniging. Men kon kiezen uit 4 verschillende maaltijden; en alle 
vier (Surinaams, Paella, Vegetarisch en Barbecue) vielen zeer goed in de smaak bij de 
aanwezigen. Er was naast muziek, ook nog een Rad van Fortuin, waarvoor men lootjes kon 
kopen; de te winnen prijzen waren alle ter beschikking gesteld door ondernemers uit onze 
wijk. Het enige dat minder was die dag, was het weer; met name ’s avonds viel er aardig 
regen, maar gelukkig had dit geen grote invloed op het verloop van de avond. Al met al kan 
worden teruggekeken op een heel geslaagde dag! 
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Stadsdorp Geerdinkhof 
Het stadsdorp Geerdinkhof staat inmiddels als een huis. Het wordt vormgegeven door een 
aantal zeer actieve trekkers. Er verschijnt regelmatig een nieuwsbrief met aankondigingen 
van de opgezette activiteiten. Verschillende activiteiten zijn gestart: van samen koffiedrinken, 
gezellig samen eten, literair café, een filmavond en museumbezoek, tot wandelen en vogels 
kijken. Zie de website voor de agenda of om je aan te melden voor de nieuwsbrief: 
www.stadsdorpgeerdinkhof.nl  
 
Aankleding van de foeilelijke afvalcontainer 
Aan het begin van onze wijk staat volgens velen, een foeilelijke afvalcontainer voor papier. 
Altijd vol, veel papier ernaast en lelijk. Kortom: tijd voor actie. Dankzij uitgevoerde druk op 
enige gemeenteambtenaren is de papiercontainer nog voor burendag vervangen. Zodoende 
konden op burendag de Milieukids o.l.v. Sabina Guicherit en André Koster de container mooi 
versieren met stickers. Deze ziet er nu weer veel beter uit. Veel dank! 
 
Groensubsidie 
Dankzij een ingediende subsidieaanvraag voor groen in de wijk , hangen er aan de 
lantaarnpalen aan de Geerdinkhofweg en fietspad bloembakken. Deze bakken worden na 
IJsheiligen gevuld met hanggeraniums. Dankzij een watergeefinstallatie (gemaakt door 
André Koster) wordt ook voorzien in het watergeven. Helaas is de aangevraagde subsidie 
voor aanvullend groenonderhoud (maaien rondom palen) niet gehonoreerd. 
 
En meer, meer, meer 
En natuurlijk zijn er nog veel meer leuke dingen gebeurd en georganiseerd, zoals het 
maandelijkse afvalruimen door de Milieukids, het zelf onderhouden van de groenstrook bij de 
entree van onze wijk, het onderhoud van de Bijlmerweide. De vorig jaar geplante 
Geerdinkhof-eik groeit voorspoedig dankzij extra water en liefde van omwonenden tijdens de 
droge zomermaanden. En natuurlijk gebeurde er nog veel meer. Namens het bestuur: aan 
iedereen veel dank voor het organiseren en meedoen aan al deze activiteiten. Onder meer 
hierdoor wonen we in een wijk met veel sociale cohesie. Veel dank.  
 
Bestuurlijke zaken 
Naast bovenstaande activiteiten spelen er in onze wijk ook zaken die een meer bestuurlijke 
aanpak vereisen. Zaken die niet altijd even leuk zijn, maar wel moeten gebeuren om onze 
wijk mooi en leefbaar te houden. Hieronder een aantal van deze meer bestuurlijke zaken. 
 
Eeuwigdurende Erfpacht 
In 2017 hebben we als bestuur veel tijd besteed aan de eeuwigdurende erfpacht. Gelukkig 
met resultaat. Onder meer door inspanningen vanuit wijken zoals Huntum en Geerdinkhof is 
het voorstel voor de eeuwigdurende erfpacht aangepast en zijn er beter betaalbare 
voorstellen op tafel gekomen. Sinds 1 november 2017 kunnen huizenbezitters daadwerkelijk 
gebruik maken van de overstapregeling naar Eeuwigdurende erfpacht. In Geerdinkhof 
hebben al de nodige mensen dit gedaan. 
Het is tot 1 januari 2020 mogelijk om binnen deze gunstige voorwaarden over te stappen. 
Ook is geregeld dat we als wijkbewoners korting krijgen bij enkele deelnemende notarissen.  
Sinds 18 december 2018 krijgen huizenbezitters 10 % extra korting; iedereen ook, als je akte 
al is gepasseerd bij de notaris, kom je hiervoor nog in aanmerking. 
 
Bezoek vice-voorzitter D. de Jager en Gebiedsmakelaar E. Pieters 
1. Op 4 oktober kwamen bovengenoemde functionarissen op bezoek in Geerdinkhof. In het 
kader van een kennismakingsfietstocht van leden van het dagelijks bestuur van het 
stadsdeel Zuidoost, was Geerdinkhof één van de wijken die werd aangedaan. Twee leden 
van het bestuur en een lid van de cie. Leefbaar en Duurzaam waren bij het gesprek 
aanwezig. 
2. Het gesprek ging over zaken die spelen in onze wijk, zoals het vervangen van de huidige 
afvalcontainerplaats bij de school Wereldwijs door ondergrondse. 
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3. Deze vervanging zou passen in een evt. herbestrating/herinrichting van Geerdinkhof 

waarover bij tijd en wijle wordt gesproken.  Er is aangegeven dat Geerdinkhof graag wil 
meedenken bij een evt. herinrichting. Ook de parkeerdruk in de wijk, de evt. te bouwen 
woontoren bij de Garstkamp en de samenwerking, het maken van afspraken met de 
ambtenaren van het stadsdeel waren onderwerp van gesprek. Er is afgesproken dat een 
vervolgafspraak wordt gemaakt voor overleg tussen vicevoorzitter en het bestuur. 
 
Parkeerschouw 
Op basis van diverse klachten van buurtbewoners over onveilige situaties door 
foutgeparkeerde auto’s is er vanuit de commissie leefbaar en duurzaam een schouw 
georganiseerd. Samen met ambtenaren van de gemeente en diverse buurtbewoners is 
bekeken wat mogelijke oplossingen zijn. Niet eenvoudig, omdat we zowel plek willen voor 
auto’s als ook de buurt veilig en leefbaar willen houden. Er volgt overleg om tot oplossingen 
te komen.  
 
WhatsApp 
Met veel dank aan Gerard Spruijt is Geerdinkhof inmiddels een wijk met een actieve 
WhatsApp buurtpreventie. Honderden bewoners van onze wijk zijn lid en samen zijn we alert 
op inbraken of onveilige situaties. Sinds de start van de WhatsApp Buurtpreventie is het 
aantal inbraken gedaald.  
 
Festivals 
Vanuit diverse bewoners van Geerdinkhof wordt er al laren geklaagd over geluidsoverlast 
van festivals en over de afbreuk die de festivals doen aan de natuur en biodiversiteit. Als 
bestuur zijn hier diverse brieven over geschreven aan de gemeente Diemen en Amsterdam. 
Inmiddels is duidelijk geworden dat het Diemerbos niet langer als evenementenlocatie wordt 
gebruikt. Ook is gebleken dat de Gemeente Amsterdam het komende jaar 1 miljoen euro 
extra uittrekt voor stadsecologen, bodemdeskundigen en beheerders tijdens festivals. Deze 
laatste moeten ervoor zorgen dat er tijdens festivals minder schade wordt berokkend aan 
fauna en flora. Goed nieuws.  
 
Tankstation 
Het benzinestation op de Bergwijkdreef wordt verplaatst. Het voorstel van de Gemeente 
Diemen is om het station te verplaatsen naar Provinciale weg, op het hoekje tussen de 
remise van de metro en de metrolijn. Dus vlakbij de Bijlmerweide en ook vlakbij onze wijk. Bij 
een korte enquête via de GG-alert bleek dat vele bewoners zich hier zorgen om maken en 
het benzinestation bij voorkeur niet op deze nieuwe locatie zien. Ook al gezien het feit dat er 
vlakbij een ander benzinestation is, de Blokhut. Op basis van de uitkomsten van deze 
enquête heeft het bestuur een zienswijze ingestuurd aan de gemeente Diemen. Hierin 
hebben wij ons bezwaar kenbaar gemaakt. Ook is ingesproken in de gemeenteraad van 
Diemen. De gemeenteraad van Diemen heeft gereageerd op onze zienswijze; zij lieten 
weten geen wijzigingen aan te gaan brengen in hun besluitvorming, waarmee het besluit was 
genomen: het tankstation komt er! vervolgens toch besloten de bouw van het tankstation 
door te laten gaan.  
 
GG Alert.  
Vanuit het bestuur communiceren we veel via de GG-alert. Helaas missen wij van een deel 
van onze wijkbewoners hun e-mailadres. Dus heeft u zich nog niet aangemeld voor de GG-
alert en wilt u wel op de hoogte blijven van de ontwikkelingen en activiteiten in de wijk? Meld 
u dan aan via: secretaris@geerdinkhof.nl. 
Is uw e-mailadres gewijzigd, geef dit dan a.u.b. even ook door. 
 
Voor zover het korte bestuurlijke jaarverslag.  
 
Namens het bestuur, 
Antoine Heideveld 
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Bijlage 5 – Introductie André Koster 
 

 

Bijlage 4 - Rooster van aftreden en nieuwe 
bestuursleden 

 
Naam Functie In bestuur 

sinds 
Aftredend 
in: 

3e of laatste 
termijn loopt 
af in: 

Status 

Antoine Heideveld 
 

Voorzitter 2014 2020 2023  

Marja van Santen – 
van Dam 

Secretaris 2014 2017 2023  

Marian Schmid 
 

Penningmeester 2014 2017 2023  

Dick Norg 
 

Algemeen bestuurslid 
 

2012 2018 2021  

Yolanda Grift 
 

Algemeen bestuurslid 
 

1999 2018 2021  

Gérard van Zwam Algemeen bestuurslid 2017 2020 2026  

 
Indien u zich wilt kandideren voor het bestuur, kunt u zich tot uiterlijk 3 april aanmelden bij het 
secretariaat,secretaris@geerdinkhof.nl. De leden zullen per omgaande, voor de algemene 

vergadering, worden geïnformeerd.  
 
De taken binnen het bestuur worden op de eerstvolgende algemene bestuursvergadering verdeeld. 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
Ter kennismaking 
 
André Koster, man, 2 kinderen en geboren in 1950 in Amsterdam. 
Woont in Geerdinkhof sinds 1986. Bezit samen met “De Bank” GH270a, incl. een daktuin, 
zonnepanelen en een zonneboiler. 
Werkt enkele maanden per jaar aan de bouw van een blokhut in Texas en een antieke auto 
in Amsterdam.  
Zet zich in voor Bijlmer-oost en Geerdinkhof op basis van open verhoudingen en is wars van 
kliekjes, oude jongens en oude (verborgen) hiërarchische structuren. 
Was werkzaam bij De Nederlandsche Bank en is gepensioneerd projectleider en ICT’r. 
Heeft enkele motto’s maar in deze context hanteer ik: 
“In het verleden gevormde verenigingsnetwerken zijn geen garantie voor een bloeiende 
toekomst.”    
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Bijlage 6 – Bevorderen van Participatie en 
Democratisering  

 

 
 
 
 
 
Doelstelling 6.2 - We stimuleren democratisering: steeds meer bewoners zijn 
betrokken bij besluitvormingsprocessen  
Tot voor kort verliep de besluitvorming in Amsterdam volgens de principes van representatieve of 

indirecte democratie, waarbij politieke besluitvorming plaatsvindt door gekozen 

volksvertegenwoordigers ( het bestuur van Amsterdam nam de besluiten). Participatieve democratie 

of participatiedemocratie is een vorm van democratie waarin de burger een beleidsbepalende 

invloed heeft op het bestuur. We zien een verschuiving in de manier waarop Amsterdam tot besluiten 

wil komen. Beslissingen worden niet slechts overgelaten aan gekozen vertegenwoordigers, zoals het 

geval is bij een representatieve democratie, maar burgers krijgen steeds meer zeggenschap. Het doel 

hiervan is de gelijkheid van burgers te bevorderen. Wij streven naar een open en transparant bestuur, 

een naar buiten gerichte organisatie die open staat voor maatschappelijk en buurtgericht initiatief. Het 

is onze verantwoordelijkheid om de zeggenschap van bewoners te vergroten. In 2018 zijn we gestart 

met een experiment waarbij bewoners uit de K-buurt zelf een geprioriteerde lijst met ingrepen in de 

openbare ruimte samenstelden. Deze ingrepen worden in 2019 waar mogelijk gerealiseerd. Dit is een 

vorm waarbij inwoners een grotere invloed hebben op hun directe omgeving. We gaan door op deze 

ingeslagen weg en we onderzoeken hoe we de participatieve en representatieve democratie kunnen 

vernieuwen, versterken en uitbreiden. Want daar waar besluiten genomen moeten worden, moeten 

bewoners mee kunnen doen.  

 

Activiteit 6.2.1: Bewonersplatform per wijk  
Bewoners van Bijlmer Oost krijgen de ruimte om te experimenteren met nieuwe vormen van lokale 

democratie. Bewoners kunnen met voorstellen komen op welke wijze zij hier vorm en inhoud aan 

willen geven. Denk hierbij aan vormen als een buurtcoöperatie, commons, buurtplatform en dergelijke. 

Het stadsdeel verwacht hiervoor voorstellen uit de buurten en zal zich inzetten om hiervoor middelen 

in de gemeentebegroting te realiseren onder het programma participatie/democratisering. Om goed 

samen te werken met bewoners en hen daarbij ook echt in positie te brengen is het van belang dat ze 

zich verenigen. Daarom kan er in elke buurt een platform of andere vorm worden opgezet. Deze 

platforms voor de buurt zullen worden ondersteund door het gebiedsteam en/of samengebracht en 

verbonden, zodat over een jaar elke wijk in het gebied een goed (ondersteund) platform heeft. 

Bewoners weten zelf als beste waar hun behoefte naar uitgaat. Tijdens verschillende bijeenkomsten 

hebben bewoners uit Bijlmer Oost de wens geuit om gezamenlijk mee te beslissen over wat er in hun 

buurt gebeurt. De bewonersplatforms zijn een volwaardige vertegenwoordiging van de buurt, komen 

structureel bij elkaar om over onderwerpen te praten die de buurt aangaan en geven hier waar 

mogelijk zelf uitvoering aan. Ook zijn zij tevens gesprekspartners voor de stadsdeelcommissie.  

 

Activiteit 6.2.2: Experiment Buurtplan G-buurt**  
Tijdens de bewonersbijeenkomst in de G-buurt, waar ruim 200 bewoners aanwezig waren, zijn de 

behoeften van de buurt besproken. Toen ontstond het idee om een G-buurtplatform op te richten om 

gezamenlijk aan de opgave in de buurt te werken. Bewoners schrijven een gezamenlijk buurtplan over 

thema’s die zij zelf belangrijk vinden en waar ze zich hard voor willen maken. Waar mogelijk voeren ze 

acties zelf uit met financiële steun van een vooraf aangewezen buurtbudget.  

Waar de acties buiten de invloedsfeer van bewoners liggen, verenigen zij zich om te kunnen lobbyen 

bij het stadsdeelbestuur. Elk participatieproces heeft zijn eigen unieke vorm omdat er wordt gewerkt 

vanuit de energie van de samenleving. Ook in anderen buurten willen we het zelforganiserende 

vermogen van bewoners blijven faciliteren  
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